
Referat FAU-møte Nordbytun ungdomsskole 10.1.2018 

 

Til stede: Annvor Hetlelid Sandvig, Mona Roaas Pedersen, Mona Neverdal, Cathrine 

Rudshaug, Solveig Flekstad Lavik, Aina Gaarder, Ann Soffi Myrer, Karin Margrethe 

Opem Jacobsen, Marte Svenneby 

Forfall: Marthe Stene, Kristin Aase 

Referent: Marte Svenneby 

 

Skoleball 

Infoskriv sendes ut til alle foreldrene i torsdag 11.1. De klassene som ikke har skaffet 

vakter, gjør dette nå - to-tre foresatte fra hver klasse. Oppgaver blant annet 

kioskvakter, og garderobevakt. Det er hyret inn profesjonelle vakter de to første 

timene. Elevrådet informerer om nettvett knyttet til bilder og deling av disse. 

 

Høring gang- og sykkelstrategi 

FAU-representantene har fått tilsendt forslaget til strategi. Alle leser gjennom og 

kommer med innspill via e-post til rektor og FAU-leder, så lages det et høringsutkast 

fra Nordbytun. 

 

Beredskapsplan 

Kommunen har ny beredskapsplan, og alle skolene har oppdatert sine. Det er 

planlagt en øvelse våren 2018. Det er også utarbeidet tiltakskort for ti ulike scenarier. 

I en større krise ved behov for et felles samlingssted i bygda, er Nordbytun oppført 

som pårørendesenter. 

Beredskap i forhold til evt skoleskyting - ingen gode, stabile varslingsløsninger, men 

lærere er godt kjent med hva de skal gjøre i slike ekstremtilfeller. Har vært lovet 

strakstiltak tidligere. Rektor følger opp dette i et planlagt møte med oppvekst og 

kultursjef 17.januar. 

 

Skolefoto 

Skal vi fortsette med Lima Foto? Mange gode bilder og grei pris, men ingen utebilder 

og søskenbilder som lovet da avtale ble inngått. FAU-leder sjekker noen alternativer, 

samtidig som rektor tar opp med Lima at visse typer bilder ikke ble tatt. 

 

 

 


